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ZÁPISNICA 
z 18. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja konaného dňa 16. 11. 2016 
 
 
PROGRAM ROKOVANIA:  
 
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania  

2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2016 

3. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 
v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov  

4. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2017 – 2019 

5. Návrh VZN KSK, ktorým sa mení VZN KSK č. 18/2012 o poskytnutí finančných 
prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám a 
školským zariadeniam v znení neskorších predpisov 

6.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o  zriadení a 
zrušení zariadení školského stravovania 

7. Návrh na schválenie spolufinancovania projektu „Zriadenie a prevádzka Informačného 
bodu programu v Košiciach“ z Programu spolupráce Interreg V - A Slovenská republika – 
Maďarsko v programovacom období 2014 - 2020 

8. Spolufinancovanie projektu ELISE - European Life Science Ecosystems 

9. IRI index regionálnej identity, metodika tvorby a vyhodnocovania indexu 

10. Informatívna správa o zavedení IDS v Košickom kraji 

11. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 
I. polrok 2017 

12. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

13. Rôzne 

14. Záver 



K bodu č. 1 

Vyjadrenie: 
Predseda komisie JUDr. Konkoly privítal prítomných a skonštatoval, že na rokovaní komisie 
sú prítomní 11 členovia komisie, čo nie je nadpolovičná väčšina, to znamená, že rokovanie 
nie je uznášania schopné. Predseda predložil návrh o zmenu v programe rokovania a to 
doplnenie do programu materiál „Schválenie spolufinancovania na zabezpečenie 
vypracovania strategických dokumentov pre oblasť dopravy v rámci výzvy IROP, prioritnej 
osi Bezpečná a ekologická doprava v regiónoch”. 
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Prítomný členovia komisie súhlasili s upraveným programom rokovania. 
 
Hlasovanie č. 1: 

Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 2 

Vyjadrenie: 
K úprave rozpočtu KSK podala vysvetlenie Ing. Karafová, vedúca odboru financií.  
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Prítomní členovia komisie odporúčajú zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať 
a schváliť v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 2: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 3 

Vyjadrenie: 
Ing. Karafová, vedúca odboru financií uviedla, že v predloženom materiáli sú podrobné 
informácie o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK.  
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Prítomní členovia komisie odporúčajú zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať 
na vedomie v súlade so znením návrhu na uznesenie. 



Hlasovanie č. 3: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Vyjadrenie: 
Podrobný výklad k materiálu podala Ing. Karafová, vedúca odboru financií. 
 
Medzičasom prišli ďalší 2 členovia komisie, teda komisia sa stala uznášania schopná.  
 
Diskusia: Dr. Szegedi, Ing. Bobík, Ing. Hudák. 
Dr. Szegedi sa pýtal na splátky úverov a mieru zadlženosti v porovnaní s minulým rokom. P. 
vedúca vysvetlila, že celková zadlženosť - kvôli novým úverom - neklesá v takej miere ako sa 
dlhy splácajú. Ing. Bobík sa pýtal na to, ako sa započítavajú bežné príjmy pri vykazovaní 
zadlženosti. Na otázku odpovedal p. hlavný kontrolór - poukázal na legislatívne predpisy 
upravujúce aktuálne spomínanú problematiku pre budúci rok 2017.  

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 45/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 4: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5 

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k materiálu podala Mgr. Jarušinská z odboru školstva. 
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy 
 
Uznesenie č. 46/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 5: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 



K bodu č. 6 

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k materiálu podala Mgr. Jarušinská z odboru školstva. 
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy 
 
Uznesenie č. 47/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 6: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7 

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k Informačnému bodu Programu spolupráce Interreg V-A Slovenská republika – 
Maďarsko podal Ing. Fülöp, vedúci odboru regionálneho rozvoja, územného plánovania 
a životného prostredia. 
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy 
 
Uznesenie č. 48/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 7: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 8 

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k projektu ELISE podal Ing. Ťapák, vedúci referátu regionálneho rozvoja a 
plánovania. 
 
Medzičasom prišiel ďalší člen komisie. 
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
 



Uznesenie č. 49/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 8: 
Prítomní: 14 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 9 

Vyjadrenie: 
Predložený materiál podrobne vysvetlili Ing. Fülöp vedúci odboru a Dr. Rosičová referentka 
odboru regionálneho rozvoja, územného plánovania a životného prostredia. 
 
Diskusia: Dr. Szegedi, Ing. Bobík. 
Dr. Szegedi sa pýtal, či aj iné kraje majú vypracovanú obdobnú metódu merania výsledkov 
PHSR. Ing. Fülöp odpovedal, že je to naše dielo, na Slovensku, ale možno ani nikde inde také 
neexistuje, aj preto, lebo metóda je vypracovaná presne na PHSR Košického kraja. Ing. Bobík 
sa pýtal na zber údajov pomocou dotazníka – hlavne na prieskum cez internet. Dr. Rosičová 
vysvetlila, že internetový prieskum bude slúžiť len ako doplnenie, rozhodujúce bude 
reprezentatívny prieskum uskutočnený v regiónoch.  

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 50/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 9: 
Prítomní: 14 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10 

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k predloženému materiálu podal Ing. Hužvík z odboru dopravy. 
 
Diskusia: Ing. Jakubov. 
Ing. Jakubov sa pýtal v akom stave sa nachádza finalizácia IDS. 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 51/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
 
 



Hlasovanie č. 10: 
Prítomní: 14 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 11 

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k predloženému materiálu podal Ing. Hužvík z odboru dopravy. 
 
Diskusia: Ing. Bobík, Ing. Ťapák, p. Rečka. 
Ing. Bobík sa pýtal na dopad bezplatného cestovania na verejnú dopravu a či boli rokovania 
s Ministerstvom dopravy ohľadom financovania – dotovania dopravy. Ing. Hužvík vysvetlil, 
že bola urobená podrobná analýza, podľa jej výsledkov pokles cestujúcich je zo všetkých 
krajov najmenší a to vďaka harmonizácii železničnej a autobusovej dopravy. Problém 
financovania by mal byť vyriešený práve v rámci IDS. Ing. Ťapák upozornil na možnú zmenu 
cestovných potrieb obyvateľstva v dôsledku zavedenia vysokorýchlostného internetu 
v regiónoch do roku 2020. P. Rečka sa pýtal na mieru spolufinancovania projektu, a či je to 
zohľadnené v rozpočte KSK. Podľa odpovede Ing. Hužvíka je to 5% kofinancovanie vo výške 
max. 20.400,- Eur, a rozpočet s tým ráta. 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 52/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 11: 
Prítomní: 14 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 12 

Vyjadrenie: 
Bod programu uviedol JUDr. Konkoly, predseda komisie regionálneho rozvoja. 
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 53/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 12: 
Prítomní: 14 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 



K bodu č. 13 

Vyjadrenie: 
Plán úloh komisie na I. polrok 2017 predstavil JUDr. Konkoly, predseda komisie. 
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 54/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 12: 
Prítomní: 14 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 14 

Vyjadrenie: 
Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania predseda komisie poďakoval prítomným za účasť 
a o 10,20 hod. ukončil rokovanie komisie regionálneho rozvoja. 
 
 
V Košiciach dňa 16. 11. 2016 
Zapísal Ing. Peter Ťapák 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Peter Ťapák 
tajomník komisie 

...................................................... 
JUDr. Ing. Jozef Konkoly 

predseda komisie 
 


